
Bestyrelsen UngiAarhus NORD  
 

 

DAGSORDEN 
 
Dato og tid: 26. juni 2022 kl. 17:30 – 19:30 
 
Sted:  

Kaløvig Badehotel, Åstrup Strandvej 68D, 8541 Skødstrup 
 
Deltagere:  

Foreningsrepræsentanter: 
Thomas Stubbe Teglbjærg, Århus Forældreorganisation  
 
Medarbejderrepræsentanter: 
Anton Kirkeby, Ungdomsskolen 
 
Forældrerepræsentanter: 
Nicolai Lund Madsen, Klubben Hjortshøj 
 
Unge repræsentanter:  
Liva Munk Kaae   
 
FU Ledelse: 
Ove Petersen, FU-Leder 
Christina H. Ramsbøl, Vice FU-Leder 

Afbud: 
Jeanette Baagø, Fællesrådet 8541 (Skødstrup)  
Mikkel Daniel Jung, DGI Østjylland  
Marianne Bisgaard Falck, Medarbejderrepræsentant Ellevang  
Camilla Jørgensen, Lystrup Svømning  
Pernille Burmester, Klubben Skødstrup 
Rikke Kondrup Jensen, Ungerepræsentant 
Lasse Korfits Hjenrøe, Ungerepræsentant  
Sara Ravn Iversen, Ungerepræsentant 

 
Referent: 

Rasmus Sommer, roso@aarhus.dk  
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Referat af bestyrelsesmøde UngiAarhus NORD d. 26.6 
Tid Beskrivelse af punkt 
 
17:30-17:40 

 
Velkommen v. Thomas 

• Velkomst 

• Punkter til evt. 

• Godkendelse af dagsorden 

• Godkendelse af referat fra sidste møde 
 

Referat 
 
Dagsordenen godkendes uden bemærkninger 
Referat fra sidste møde godkendes uden bemærkninger 

 
 
17:40 – 18:00 

 
De unges punkter og status på senatsarbejde 

• Hvordan kobles de unge tættere på bestyrelsesarbejdet 

• Hvordan understøtter bestyrelsen de unges deltagelse 

 
Referat 
 
Ungerepræsentanterne i bestyrelsen 
Ungerepræsentanterne er på valg til ungebyrådet hvert år i uge 40, og er også på valg til 
bestyrelserne hvert år. Erfaringen viser at der er et frafald i senatet i starten af skoleåret, derfor 
kan det give mening at vente med at finde ungerepræsentanter til bestyrelserne til lidt senere på 
året, så de unge kan nå at få en forståelse for strukturen for det ungedemokratiske arbejde og den 
indsats der skal lægges i bestyrelsesarbejdet. 
 
Ungesenatet understøttes af en tovholder. Det kan være en god ide hvis tovholderen deltager på 
bestyrelsesmødet for at bakke op om ungerepræsentanterne. 
 
Man kan koble et OCN-bevis på bestyrelsesarbejdet, så ungerepræsentanterne får et bevis på de 
kompetencer som de har udviklet i forbindelse med bestyrelsesarbejdet.  
 
Der er allerede vedtaget et deltagerbudget til ungesenatet, så der er en økonomi at arbejde med.  
 
Ungesenatets arbejde 
Liva foreslår at ungesenatet arbejder med temaer i FU-visionen, på samme måde som med YCFL-
konferencen. Det er en god ide, som Liva kan tage med tilbage til ungesenatet. 
 
Ungedemokraterne deltager i mange forskellige sammenhænge, hvor der er et ønske om 
ungeinddragelse, og repræsentanterne får mulighed for at udtale sig på møder og konferencer. Det 
er spændende, men der er også behov for at begrænse sig, så man ikke brænder ud.  
Det kan være en ambition at få taletid på KL’s topmøde i Aalborg. 
 
Beslutninger 

Tovholderen til ungesenatet inviteres til at deltage på de første bestyrelsesmøder for at 
understøtte ungerepræsentanterne. Tovholderen skal også hjælpe ungerepræsentanterne 
med at forberede sig på de unges punkt på bestyrelsesmøderne. 
 
Det skal være muligt for de unge at tilegne sig et OCN-bevis for sit bestyrelsesarbejde. 
 
Ungesenatet vælger ungerepræsentanter til bestyrelsen så sent som muligt inden 
bestyrelsesåret starter d. 1. oktober. 
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18:00 – 18:20 

 
Status v. Thomas og Ove 

• Høringssvar fra bestyrelsen på PPR-analyse: Bredere børnefællesskaber. 

• Tilbagemelding fra Formandsskabsmødet med BU-chef Karina Møller 

• Bydækkende medarbejderformiddag d. 14. juni om nyorienteringen i UngiAarhus 

• Ansættelsesudvalg til ny fritidscenterleder i Lisbjerg-Trige-Spørring. 

• Ny tværgående medarbejder i UngiAarhus NORD 

• OCN-overrækkelsen 

 
Referat 
Orientering og drøftelse: 
 
Møde med BU-Chef Karina Møller: Karina har en ambition om at mødes med formandskaberne 4 
gange årligt, for at skabe en god struktur for et styrket samarbejde. Der blev også drøftet mulige 
temaer til det kommende dialogmøde med rådmanden i august. Det var et godt og konstruktivt 
møde. 
 
Medarbejderformiddagen blev brugt på faglige indspark gennem oplæg og workshops, som rettede 
sig mod den faglige nyorientering. Dagen har fået mange positive tilbagemeldinger fra 
medarbejderne, og der er et ønske om en opfølgende formiddag til efteråret. 
 
Der skal ansættes en ny Fritidscenterleder til fritidscenter Lisbjerg-Trige-Spørring. Bestyrelsen 
indstiller en repræsentant til ansættelsesudvalget. Der er udpegning d. 20. august, 1. 
ansættelsesrunde d. 22. august og 2. ansættelsesrunde d. 29. august.  
 
UngiAarhus NORD har ansat en ny tværgående medarbejder, som skal understøtte 
implementeringen af den faglige nyorientering i UngiAarhus. Den nye medarbejder er ikke kendt i 
organisationen i forvejen, og kommer derfor med et helt nyt syn på FU-visionen. 
 
OCN-overrækkelsen foregik på 3 matrikler, og det fungerede rigtig fint. Konst. Direktør for MBU, 
Helle Bach Lauridsen havde lavet en videohilsen, som blev vist ved overrækkelsen alle tre steder. 
Man kunne se at det var et stort øjeblik for de unge at træde op på en scene for at modtage et 
diplom. 
OCN er ny så implementeret i UngiAarhus NORD at det ikke længere er et flagskib. Det er nu et 
værktøj som kan bruges i det fritidspædagogiske arbejde i distriktet. 
 

 
18:20 – 18:50 

 
 Drøftelser v. Thomas og Ove 

• Det videre samarbejde mellem bestyrelserne på tværs af distrikter 

• Inddragelse af bestyrelsen i arbejdet med FU Visionen 

• Inddragelse af bestyrelser i analysen af organiseringen af UngiAarhus 

• Samarbejde på tværs af bestyrelser på skole, dagtilbud og fritidsområdet i Distrikt NORD 

 
Referat 
Bestyrelsen drøftede temaerne. 
 

 
18:50– 19:00 

 
Eventuelt 

• Datoer for bestyrelsesmøder 2022, efter sommerferien 
 
Næste møde 

• Dato for næste møde 

• Punkter til næste møde 
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 Referat 

Rådmanden indkalder bestyrelserne i UngiAarhus til dialogmøde d. 10. august.  
Formandskaberne mødes d. 24. august 
 
Næste bestyrelsesmøde sættes til d. 23. august på Legepladsen Lykkegården. 
Punkter til dagsordenen: 

• Drøftelse af tematikker fra FU-visionen 

• Opfølgning på dialogmødet 

• Forberedelse af formandsskabsmøde d. 24. august 
 

 
19:00 – 20:30 

 
Afrunding og fælles spisning 

 

 

 


